
 
 
 
Kuntakonserniin kuuluvien yhteisöjen ajankohtaiset asiat 
   
Kunnanhallitus 15.02.2021 § 60    
66/00.02.01/2021 [Kuntakonserniin kuuluvien yhteisöjen ajankohtaiset asiat]    

 
Kunnanhallitus on kokouksessaan 18.11.2019 § 299 päättänyt lisätä kunnanhallituksen kokouksen 
esityslistalle pykälän "Kuntakonserniin kuuluvien yhteistöjen ajankohtaiset asiat" ja terveiset 
kokouksissa olleilta. 
 

 kunnan 
omistusosuus % 

 
kunnan edustajat 

Tytäryhteisöt   
Koy Tikankontti 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Timo Miettinen (hallitus) 
As Oy Joenranta 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Vuokko Väistö, Timo Miettinen (hallitus) 
As Oy Metsätähti 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Timo Miettinen 

(hallitus) 
As Oy Värtsilän Jänisjoki 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Vuokko Väistö, Timo Miettinen (hallitus) 
As Oy Värtsilän Röykynhovi 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Vuokko Väistö, Timo Miettinen (hallitus) 
Tohmajärven Yrityspalvelut Oy 100 Vuokko Väistö, Helena Pakarinen, Arja Kuosmanen 

(hallitus) 
Tohmajärven Sijoitus Oy 100 kunnanhallitus = yhtiön hallitus 
   
Kuntyhtymät   
P-K:n koulutuskuntayhtymä 
Riveria 

2,80 Hannu Hämäläinen (valt), Suvi Laasonen (valt) 

P-K:n maakuntaliitto 3,12 Jouni Martiskin (hall), Kari Kakkonen (valt), Marketta 
Sairanen (valt) 

P-K:n sosiaali- ja 
terveyspalvelujen kuntayhtymä 
(Siun sote) 

4,16 Vuokko Väistö (hall vara) 
Tero Nenonen (valt), Marja Sormunen (valt) 

   
Osakkuusyhteisöt   
Koy Tohmajärven Toimistotalo 39,27 Vilho Mikkonen (hallitus) 
As Oy Auralanranta 39,05  
Keski-Karjalan Kehitysyhtiö Oy 26,00 Olli Riikonen (hallitus), Helena Pakarinen (hallitus) 
As Oy Tohmajärven Omenatarha 24,61 ei kunnan edustajaa  
Koy Tohmajärven OP-Talo 23,89 Mikko Löppönen (hallitus) 
Koy Tohmajärven Linjakas 20,93 Arto Salminen (hallitus) 

 
Asian valmistelija 
 talouspäällikkö, keskushallinnon sihteeri, henkilöstöpäällikkö, kunnanjohtaja 

 
Esittelijä 
 kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus 
 Annetaan kunnan edustajalle tarpeelliseksi katsotut ohjeistukset kuntakonsernikokouksiin. 
 
 Merkitään, että kunnanhallitus kävi keskustelun ko. taloyhtiöiden ja yhteisöjen ajankohtaisista asioista. 
 



- Marja Sormunen toi esille, että Tohmajärven OP-Talon kunnan edustajat voisi miettiä uudelleen, 
koska Mikko Löppönen ei ole enää kunnanhallituksessa. 

- Matti Kuittinen toi esille, että asunto-osakeyhtiöiden hallituksen kokoukset olivat 15.2.2021 ja 
yhtiökokoukset 31.3.2021. 

- Helena Pakarinen toi esille, että Yrityspalvelut Oy:n hallituksen kokous oli 11.2.2021 ja yhtiökokous 
on 29.3.2021. 

- Vuokko Väistöi toi esille, että Yrityspalvelut Oy:n kunnan edustajat voisi henkilöstövaihdosten 
johdosta miettiä uudelleen. 

 
Päätös 
Ohjeistukset annettiin. 
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